



展开尺寸：144\*174MM正负1MM  
折叠尺寸：72\*174MM  
材质：157G铜版纸 两面四色印刷 对折

### Includes

*Comprend*

Lumina NRG Mini Glow    USB Charging Cable    Instruction Manual    Gel

### How to use

*Mode d'emploi*

Cleanse your face with a foaming wash and dry before each usage.  
*Nettoyer le visage à l'aide d'un nettoyant moussant et le sécher avant toute utilisation.*

- ① Peel off the transparent protective film on the head of the product,  
*Retirer la pellicule protectrice de la tête du produit,*
- ② Apply a light serum to the skin and do not rub in, Place the treatment head onto the skin and use the device to message in the skincare product.  
Long press the ON/FF key by 2s to turn on the device, When the treatment head is touching the skin, the device will activate all functions with red light  
Short press the ON/FF key to change to blue light with all functions.  
Use for 1 minute (per section of the face) for the best result  
Long press the ON/FF key by 2s to turn off the device

*Pour de meilleurs résultats, utiliser pendant une minute (par section du visage).*

- ③ Below are the areas that can be treated with Lumina NRG Mini Glow on a daily basis:  
*Voici les zones qui peuvent être traitées avec Lumina NRG Mini Glow sur une base quotidienne:*

Eye area    Face    Neck

### Product Introduction

*Introduction du produit*

Indicator Light    Treatment Head    Charging Port    High Power LEDs    Body

### Features

*Caractéristiques*

- **Microcurrent / Microcourant**  
EMS technology uses electrical stimulation to improve the appearance of the skin. Use with a light serum for maximum conductivity and results.  
*La technologie d'électrostimulation musculaire utilise la stimulation électrique pour améliorer l'apparence de la peau. Utiliser une crème épaisse ou un sérum pour une conductivité et des résultats optimaux.*
- **Heat Therapy / Thérapie par le feu**  
Targeted heat at a therapeutic temperature is delivered to the skin, causing blood flow and improved circulation during treatment.  
*Une chaleur ciblée à une température thérapeutique est dispensée sur la peau, entraînant un apport sanguin et une circulation améliorée pendant le traitement.*
- **High Power LEDs / DEL de haute puissance**  
Red LED bulbs in the 620-630nm wavelength range deliver light energy into the skin to promote cell turnover and renewal.  
*Des lampes à DEL rouges dans une plage de longueurs d'onde comprises entre 620 et 630 nm distribuent l'énergie lumineuse sur la peau pour favoriser le renouvellement cellulaire.*  
Blue LED bulbs in the 430-450 nm wavelength penetrating top layer under the skin surface to anti-inflammation, sterilize facial skin, avoid acne or pimples, and balance oil secretion.
- **Sonic Vibration / Vibration sonique**  
Ultrasonic waves create vibration that stimulates the skin and enhances serum delivery into the dermis.  
*Des ultrasons créent une vibration qui stimule la peau et améliore l'administration du sérum dans le derme.*
- **Smart touch sensor / Capteur tactile intelligent**  
Touch sensor technology enables the device to function only when placed onto the skin. No power button is required and allows for a fast and easy treatment.  
*La technologie de capteur tactile permet à l'appareil de fonctionner seulement lorsqu'il est placé sur la peau. Aucun bouton d'alimentation n'est nécessaire, facilitant et accélérant ainsi le traitement.*

### Charging

*Recharge*

**Battery Reminder**

- When charging, the indicator will flash slowly
- When fully charged, the indicator will stay illuminated

Charging time is 210 minutes, continuous use time is 90 minutes.

**Charging Instructions**

Plug the USB cord into any wall power adaptor or computer port. The indicator light will flash during charging.

*Rappel concernant la pile*

- Lors de la recharge, la lampe témoin clignotera lentement
- Lorsque la recharge est terminée, la lampe témoin restera allumée

La durée de recharge est d'environ 210 minutes; la durée d'utilisation continue est d'environ 90 minutes.

**Instructions de recharge**

Branchez le câble USB dans tout adaptateur d'alimentation mural ou port d'ordinateur. La lampe témoin clignotera lors de la recharge.

深圳市宏强兴电子有限公司			
产品名称:	RL-094 说明书	绘图:	陆崇昆
订单号:	P08-230320041-1	审核:	日期:
料号:		批准:	页数: 1/1
尺寸:	展开尺寸: 144*174MM正负1MM		
材质:	157G铜版纸 两面四色印刷 对折		